
 

Huittisten kaupunki  Muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  3/ 2019 
Aika 23.4.2019  klo 15:00   
Paikka Kaupunginhallituksen huone, Huittisten kaupungintalo 
 

Kutsutut  

Pj Martin Ylikännö  Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupungin valtuuston puheenjohtaja 

Jyrki Peltomaa   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Janne Survonen  Konepaja Survonen Oy, G20  
Esa Lehto  Sähköliike E. J. Lehto Oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Susanna Hirsikangas  HiMa Catering oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Mikko Lehtonen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
 
Joonas Immonen  Nuorten kesätyökoordinaattori, Huittisten kaupunki 
 

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 ok 

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 OK 

3§ Pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Mikko ja Janne 

4§ Nuorten kesäduuni –projektin kuulumiset  

Nuorten kesätyökoordinaattori Joonas Immonen kertoo projektin kuulumiset. 

Koordinaattori aloitti huhtikuun alusta ja täsmäyttää  kesätöitä hakevia nuoria ja kesätyöpaikkoja 

toukokuun puoleen väliin asti.  Lähtökohta oli, että 55 nuorta on ilmoittautunut kaupungin 

nettisivuilla työnhakijoiksi ja vain yksi yrittäjä oli ilmoittanut työpaikan avoimeksi. Noin 10 nuorta 

oli löytänyt töitä itse. Tähän mennessä on saatu työllistettyä 15 nuorta ja 30 nuorta on vielä ilman 

töitä, joille pitää seuraavan kahden viikon aikana löytää työpaikka. Nuoret ovat työllistyneet 

monipuolisesti esim. kahvilatöitä, hukkakauran korjaaminen, siivousta, korjaamolle.  

 

5§ Hankekatsaus 

Katsaus Satafoodin, Satakunnan ammattikorkeakoulun ja Huittisten kaupungin meneillä oleviin 

hankkeisiin ja hankesuunnitelmiin. Keskustellaan myös kehittämiskohteista, joita voitaisiin kehittää 

hankkeiden avulla.  

 

Satafood: liite 

tällä hetkellä on käynnissä 18 ja sisällä olevia hankehakemuksia on kaksi.  

Hankkeita on useiden maakuntien alueella. Paljon alkutuotannon kehittämishankkeita, eläinten 

hyvinvointiin, lähiruokaan ja matkailuun liittyviä hankkeita.  



 

Samkin hankkeet ja katsaus tilanteeseen:  

paljon henkilöstövaihdoksia Jari Multisilta uusi rehtori,  

110 aloituspaikkaa, 2 kertaa vuodessa haku ja nyt ( 55 paikkaa)  haki 350 ensisijaista ja yhteensä yli 

600 hakijaa. Pori – Tampere- Helsinki hakijat.  

Pe ja la ovat kontaktipäiviä: paikalla noin 10 -30 oppilasta. Opiskelu tapahtuu verkon välityksellä.  

Lisäksi toinen tärkeä tehtävä on aluevaikutus:  

opiskelijat tekevät paljon kehittämistöitä ( opinäytetyöt, harjoittelut) niin että vaikutusalue on 

hyvin laaja. Samk tekee paljon yhteistyötä kiinan ystävyyskaupungin kanssa , tavoitteena 

kansainvälistyminen. Meidän kannattaisi laajemmin huomioida.  

Hankkeet:  

3 teemaa: Satakunnan houkuttelevuus nuorille työntekijöille ( yrittäjyysenergiaa ja Th Game), 

Teollisuus ( Kumppanuushanke, HSL Robo), Kauppa ( kivijalka kuntoon ja kortteeri)  

+ LEF network China Latvian kauppakamarin vetämä hanke.  

Suunnitelmissa Kivijalka 2. hanke. Vaasa, Seinäjoki, Huittinen, Sastamala ja Loimaa olisivat 

kiinnostuneita.  

  

6§ Muut asiat 

 

7§ Seuraava kokous 

Huittisten seurahuoneella, aiheena vuoden 2018 tulokset 

 

8§  Kokouksen päättäminen 


